
Predsedníctvo Akademického senátu Fakulty ekológie a environmentalistiky 

Technickej univerzity vo Zvolene 

 

ZÁPISNICA 2/2024 

z rokovania AS FEE konaného dňa 12. 12. 2024 v zasadačke FEE (E 214). 

 

Prítomní (v abecednom poradí): 

Lupták Radovan, Ing. 

Máté David Gabriel 

Modranský Juraj, Ing., PhD. 

Novikmec Milan, doc., Ing., PhD. 

Ollerová Hana, Mgr., PhD. 

Rácz Attila, Mgr., PhD. 

Rybár Andrej, Ing. 

Štucková Viera, Bc. 

 

Ospravedlnení: 

Škvareninová Jana, prof., Ing., PhD. 

 

Hostia: 

Schwarz Marián, prof., Ing., CSc. (dekan FEE) 

Zacharová Andrea, Ing., PhD. (prodekanka FEE, online cez MS Teams) 

Kypta Pavel, JUDr., PhD. 

 

Návrh programu rokovania AS FEE 1/2024: 

1. Otvorenie zasadnutia; 

2. Návrh programu zasadnutia; 

3. Návrh a voľba členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice; 

4. Kontrola plnenia uznesení; 

5. Dlhodobý zámer FEE na obdobie 2024 – 2030; 

6. Upresnenie podmienok pre prijímacie konanie; 

7. Vyhlásenie voľby kandidáta na dekana FEE; 

8. Voľba členov volebnej komisie pre voľby kandidáta na dekana FEE; 

9. Rôzne; 

10. Schválenie návrhov uznesení. 

 

K bodu 1 

Predsedníčka AS FEE privítala prítomných členov AS FEE, ako aj hostí z vedenia fakulty. Potom 

konštatovala, že AS FEE je uznášaniaschopný. 

 

K bodu 2 

Predsedníčka AS FEE predložila program zasadnutia a otvorila priestor pre pripomienky k programu. 

Zo strany prítomných neboli vyslovené nijaké pripomienky. Predsedníčka AS FEE dala hlasovať o 

schválení programu zasadnutia AS FEE. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne  

AS FEE schválil program zasadnutia AS FEE. 



K bodu 3 

Predsedníčka AS FEE navrhla za navrhovateľa Mgr. Rácza a za overovateľov zápisnice Ing. Luptáka 

a Bc. Štuckovú. V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh a následne predsedníčka AS FEE dala 

hlasovať o oboch návrhoch en bloc. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE schválil za navrhovateľa uznesení Mgr. Attilu Rácza, PhD. 

AS FEE schválil overovateľov zápisnice: Ing. Radovan Lupták a Bc. Viera Štucková. 

 

 

K bodu 4 

Kontrola plnenia uznesení bola odpočtovaná v bode 6. 

 

 

K bodu 5 

Na úvod predsedníčka AS FEE odovzdala slovo dekanovi FEE prof. Schwarzovi, ktorý uviedol a stručne 

predstavil návrh Dlhodobého zámeru FEE na obdobie 2024 – 2030 (príloha 1). V diskusii vystúpila 

predsedníčka senátu, ktorú zaujímalo, prečo posledné body z Dlhodobého zámeru TUZVO nie sú 

obsiahnuté aj v Dlhodobom zámere FEE. Dekan FEE poukázal na skutočnosť, že uvedené body nie sú 

v jurisdikcii fakulty, ale predovšetkým prorektorov a vedenia TUZVO. Ďalej Ing. Modranský a doc. 

Novikmec navrhli niekoľko drobných úprav v znení indikátorov a nástrojov v cieľoch 2, 14, a 15. Doc. 

Novikmec navrhol aj viacero formálnych úprav dokumentu. Mgr. Rácz mal otázku, či sme naozaj stále 

jedinou integrovanou vysokoškolskou inštitúciou na Slovensku tak, ako je to uvedené v časti Identita 

a poslanie FEE TUZVO, na čo dekan FEE odpovedal, že podľa neho áno. Ing. Modranský na záver 

požiadal o vysvetlenie, čo je to ALUMNI klub. Prof. Schwarz aj na príklade inej univerzity uviedol, že 

je to združenie absolventov fakulty, ktorého cieľom je vytvárať priestor na komunikáciu medzi 

absolventami navzájom a fakultou. Taktiež vyjadril presvedčenie, že by bolo vhodné založiť takýto klub 

aj na našej fakulte. 

 

 Po ukončení diskusie dala predsedníčka AS FEE hlasovať o schválení pripomienok k predloženému 

Dlhodobému zámeru FEE na obdobie 2024 – 2030. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

Potom dala predsedníčka AS FEE hlasovať o schválení Dlhodobého zámeru FEE na obdobie 2024 – 

2030. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE schválil Dlhodobý zámer FEE na obdobie 2024 – 2030 s pripomienkami. 

 

 

K bodu 6 

V tomto bode sa k plénu senátu pripojila cez MS Teams prodekanka FEE pre pedagogickú prácu Ing. 

Zacharová, ktorá predstavila upresnené podmienky pre prijímacie konanie do prvého ročníka 

bakalárskeho stupňa štúdia na FEE. Upresnenie spočíva v jednoduchom pripočítaní percentilu zo SCIO 



testov k bodovému hodnoteniu za prospech zo strednej školy, pričom tento spôsob hodnotenia sa 

vyskúša v akademickom roku 2025/2026 a následne sa podľa potreby upraví. V diskusii sa Bc. Štucková 

opýtala, či sú SCIO testy spoplatnené a v prípade, že áno, či tento fakt neodradí a nezníži počet 

záujemcov o štúdium. Dekan FEE pripustil, že tento krok určite istý počet maturantov odradí, avšak na 

druhej strane je potrebné zlepšiť plnenie jedného z ukazovateľov vo výkonnostných zmluvách, od 

ktorých sa odvíja značná časť dotácie fakulty – v tomto prípade ide o ukazovateľ počtu predčasne 

odídených študentov po prvom roku štúdia. Následne dala predsedníčka AS FEE hlasovať o vzatí 

upresnených podmienok pre prijímacie konanie na vedomie. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE zobral na vedomie upresnenie podmienok bodového hodnotenia pre prijímacie konanie 

na štúdium v I. stupni vysokoškolského štúdia na FEE od akademického roku 2025/2026. 

 

 

K bodu 7 

Predsedníčka AS FEE stručne predstavila dokumenty súvisiace s potrebou vyhlásenia voľby kandidáta 

na dekana FEE a zároveň  predniesla pozmeňujúce návrhy: Vyhlásenie voľby kandidáta na dekana 

Fakulty ekológie a environmentalistiky Technickej univerzity vo Zvolene - v slovenskom jazyku 

(príloha 2) a anglickom jazyku (príloha 3), ako aj krátke oznámenie o vyhlásení volieb (príloha 4). Po 

konštruktívnej diskusii viacerých členov senátu sa rozhodlo o zmene termínov, lehoty na podávanie 

návrhov na kandidáta na dekana FEE aj o zmene termínu konania samotných volieb. Doc. Novikmec 

ešte upozornil na niektoré formálne nedostatky v priložených dokumentoch, ktoré budú odstránené. Po 

ukončení diskusie dala predsedníčka AS FEE hlasovať o schválení pripomienok k dokumentom 

súvisiacich s vyhlásením volieb kandidáta na dekana.  

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

Následne dala predsedníčka AS FEE hlasovať o  vyhlásení volieb kandidáta na dekana FEE. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE vyhlásil voľby kandidáta na dekana Fakulty ekológie a environmentalistiky Technickej 

univerzity vo Zvolene v znení so zapracovanými pripomienkami. 

 

 

K bodu 8 

Predsedníčka AS FEE vyzvala prítomných senátorov, aby navrhli dvoch členov (okrem predsedníčky 

AS FEE, ktorá je v komisii automaticky) do volebnej komisie pre voľby kandidáta na dekana FEE. 

V diskusii sa plénum uznieslo na tom, že by bolo vhodné, aby jeden člen bol za zamestnaneckú časť 

a druhý člen za študentskú časť akademickej obce fakulty, pričom by neboli členmi predsedníctva AS 

FEE. Po krátkej rozprave prijali návrhy Mgr. Rácz a Bc. Štucková, o ktorých dala predsedníčka senátu 

následne verejne hlasovať en bloc. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 



AS FEE zvolil členov volebnej komisie pre voľby kandidáta na dekana FEE v zložení: Mgr. Attila 

Rácz, PhD. a Bc. Viera Štucková. 

 

 

K bodu 9 

V bode Rôzne požiadal JUDr. Kypta o možnosť vystúpiť v pléne a táto požiadavka bola jednomyseľne 

členmi senátu schválená. JUDr. Kypta informoval prítomných o podozrení z neoprávnenej manipulácie 

s kartičkami označujúcimi čísla otázok na štátnych záverečných skúškach v bakalárskom stupni 

študijného programu Forenzná a kriminalistická environmentalistika, konaných dňa 20.6.2024. Táto 

manipulácia spočívala v úprave odtlačku pečiatky na kartičke, a to podčiarknutím adresy fakulty na 

odtlačku pečiatky u konkrétnych otázok. Táto skutočnosť bola zistená hneď na druhý deň a JUDr. Kypta 

vzniknutú situáciu okamžite začal riešiť. Obrátil sa na dekana FEE, právne oddelenie univerzity aj 

Etickú komisiu TUZVO, avšak podľa neho bez želaného efektu. Preto sa rozhodol vystúpiť na zasadnutí 

AS FEE s nádejou, či by senát v rámci svojich kompetencii nebol schopný posunúť riešenie tohto 

problému ďalej. Po dlhšej rozprave sa členovia senátu zhodli na hlasovaní, zobrať dané informácie 

JUDr. Kyptu na vedomie a o uložiť dekanovi FEE zaujať k danej  situácii stanovisko. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE zobral na vedomie informáciu od JUDr. Kyptu o podozrení z neoprávnenej manipulácie 

s kartičkami označujúcimi čísla otázok na štátnych záverečných skúškach v bakalárskom stupni 

študijného programu Forenzná a kriminalistická environmentalistika, konaných dňa 20.6.2024 

a o doterajšej snahe JUDr. Kyptu túto situáciu riešiť u kompetentných autorít. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 8   Proti: 0  Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

AS FEE uložil dekanovi FEE zaujať na najbližšom zasadnutí AS FEE stanovisko k vzniknutej 

situácii a jej doterajšiemu riešeniu ohľadom podozrenia z neoprávnenej manipulácie s kartičkami 

označujúcimi čísla otázok na štátnych záverečných skúškach v bakalárskom stupni študijného 

programu Forenzná a kriminalistická environmentalistika, konaných dňa 20.6.2024. 

 

 

K bodu 10 

Predsedníčka AS FEE požiadala navrhovateľa, Mgr. Rácza, o zhrnutie uznesení z rokovania. Následne 

prebehlo hlasovanie o schválení znenia uznesení z rokovania AS FEE 2/2024. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 8  Proti: 0  Zdržal sa: 0   Uznesenia boli schválené jednomyseľne.  

AS FEE schválil znenie uznesení z rokovania AS FEE 2/2024.  

 

 

Na záver predsedníčka AS FEE skonštatovala, že program rokovania AS FEE sa naplnil, poďakovala 

všetkým prítomným za účasť a ukončila rokovanie AS FEE. 

 

 

 

Zvolen, 12. 12. 2024        Zapísal: Ing. Andrej Rybár 

 



Overovatelia zápisnice:  

 

Ing. Radovan Lupták                       ....................................... 

 

Bc. Viera Štucková                       ....................................... 

 

 

 

 

Mgr. Hana Ollerová, PhD. 

predsedníčka AS FEE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UZNESENIA 

z rokovania AS FEE 2/2024 konaného dňa 12. 12. 2024 
 

AS FEE na svojom zasadnutí dňa 12. 12. 2024:  
 

a. schválil: 

1. Program zasadnutia AS FEE; 

2. Navrhovateľa uznesení: Mgr. Attila Rácz, PhD.; 

3. Overovateľov zápisnice: Ing. Radovan Lupták a Bc. Viera Štucková; 

4. Dlhodobý zámer FEE na obdobie 2024 – 2030 s pripomienkami; 

 

b. zvolil: 

1. Členov volebnej komisie pre voľby kandidáta na dekana FEE v zložení: Mgr. Attila 

Rácz, PhD. a Bc. Viera Štucková; 

 

c. vyhlásil: 

1. Voľby kandidáta na dekana FEE TUZVO s pripomienkami; 

 

d. zobral na vedomie: 

1. Upresnenie podmienok bodového hodnotenia pre prijímacie konanie na štúdium v  

I. stupni vysokoškolského štúdia na FEE od akademického roku 2025/2026; 

2. Informáciu od JUDr. Kyptu o podozrení z neoprávnenej manipulácie s kartičkami 

označujúcimi čísla otázok na štátnych záverečných skúškach v bakalárskom stupni 

študijného programu Forenzná a kriminalistická environmentalistika, konaných dňa 

20.6.2024 a o doterajšej snahe JUDr. Kyptu túto situáciu riešiť u kompetentných autorít. 

 

e. uložil: 

1. Dekanovi FEE zaujať na najbližšom zasadnutí AS FEE stanovisko k vzniknutej situácii 

a jej doterajšiemu riešeniu ohľadom podozrenia z neoprávnenej manipulácie 

s kartičkami označujúcimi čísla otázok na štátnych záverečných skúškach 

v bakalárskom stupni študijného programu Forenzná a kriminalistická 

environmentalistika, konaných dňa 20.6.2024. 

 

Zvolen, 12. 12. 2024      Zapísal: Mgr. Attila Rácz, PhD. 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Ing. Radovan Lupták                      ....................................... 

 

Bc. Viera Štucková                 ....................................... 

 

 

 

Mgr. Hana Ollerová, PhD. 

predsedníčka AS FEE 


